
Ligestillingsudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 20. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

LIU alm. del

Spørgsmål 47

I et interview i Politiken i august 2019 udtalte ministeren følgende: ”Når det gælder lige-

lønsområdet, handler det rigtig meget om, at løndannelsen i dag er skjult. Derfor indførte

vi sidst, vi sad i regering, en lov om, at også små og mellemstore virksomheder skulle ha-

ve åbne lønstatistikker. Det rullede den borgerlige regering desværre tilbage, så nu vil vi

indføre kravet igen”. Da der imidlertid ikke er sket noget på dette område, siden ministe-

ren tiltrådte, bedes ministeren redegøre for, hvor langt man er i processen omkring at

genindføre de åbne lønstatistikker i små og mellemstore virksomheder. Der henvises til

artiklen i Politiken den 24. august 2019: ”Jeg har ikke et klart svar på, hvordan vi får løst

ligestillingsproblemerne”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Carøe (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Caroe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Heidi Bank
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